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 69اردی بهشت   4

جلسه معارفه اعضای گروه و صحبت های رییس شورا خانم دکتر طحانی پیرامون اهداف تشکیل کمیته 

 مشورتی

 69اردی بهشت  03 

 تصویب اساسنامه داخلی کمیته مشورتی با همفکری اعضا

 69خرداد  7

 جلسه نمایندگان علوم پایه در دفتر دکتر خادمی ریاست دانشکده و بیان مشکلات و دغدغه ها

 

 69مهر  44

 بارش فکری در مورد بخش های پرمشکل

تصمیم اعضا بر این شد که برای هر بخش فرم های نظرسنجی آماده سازی شود و از دانشجویان خواسته 

 .ف کردن آن ها را در برگه ها بنویسندشود تا انتقادات و راه حل برطر

 .بیشترین انتقاد برای بخش جراحی بود

 .خانم صلواتی طراحی فرم های نظر سنجی را به عهده گرفتند

 69آبان  4

 .مشکلات بخش جراحی مطرح و لیست شد

 .رییس شورا در نامه ای به مدیر گروه جراحی مشکلات و راه حل های پیشنهادی را بیان می کند

 .قرار بر این شد که بخش بعدی که مورد بررسی قرار بگیرد بخش پریو باشد

 69اسفند  51



در ابتدا آقای قرآنی پیرامون جلسه مشاورین جوان کل دانشگاه که شرکت کرده بودند توضیحاتی را ارائه 

 .دادند

ز ا. ه دادندخانم دکتر طحانی درباره پیگیری های صورت گرفته در مورد بخش جراحی توضیحاتی ارائ

 .تغییر پیدا کرده است 1جمله اینکه طرح درس جراحی عملی

مشکلات بخش پریو مطرح و لیست شد و در نامه ای به مدیر گروه پریو این انتقادات و راه حل های 

 .پیشنهادی ذکر می شود

 67 فروردین 45

معاونت )، دکتر صبری(دانشگاهرییس )برگزاری جلسه نمایندگان کمیته مشورتی دانشکده با دکتر چنگیز 

جهت ( معاونت آموزشی دانشکده)و دکتر جعفرزاده ( رییس دانشکده)، دکتر خادمی(آموزشی دانشگاه

بررسی مشکلات کلی دانشکده از جمله تعداد زیاد پذیرش دانشجویان  هر ورودی، کمبود فضای آموزش 

 .تئوری و عملی دانشکده، ساعات کاری و کوریکولوم آموزشی

 :پایان قرار بر پیگیری های مسوولین جهت در

 اختصاص فضای بیشتر برای آموزش بالینی -

 شنبه5فعال کردن جدی بخش بعد از ظهر و روزهای  -

 تسریع ساختن ساختمان توسعه -

 پیگیری مشکلات کوریکولوم نوین آموزشی -

 بازسازی بخش های اطفال و ارتو -

 پیگیری جهت تامین کمبود امکانات بخش ها -


